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Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta  

 

 
 
 
č.j. MUVM/24409/2017 

 
 
 
Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 3/17 konaného dne 14. 8. 2017 

 
 

 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal 
členky a členy zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
 
Starosta sdělil, že dle jednacího řádu ZM § 9, odst. 1 bude z dnešního zasedání 
pořízen elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly 
pořízeného zápisu a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým 
přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 15 
členů z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.  
 
 
Omluven:  Ing. Coufal, Mgr. Junek, Mgr. Kysilková, MUDr. Šafrová, Ing. Vacek, Ing. 

Soušek  
 
Neomluven:   
 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického 
hlasovacího zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a pana Jiřího Kořínka 
zodpovědného za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
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Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  15     Proti    0      Zdrželi se   0 
 
Usnesení č. 112/17   bylo schváleno. 
 
 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu pana MUDr. Lubomíra Kellnera a Mgr. 
Stanislavu Burešovou.  
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu pana MUDr. Lubomíra Kellnera a Mgr. Stanislavu Burešovou.  
.    
 
 
Výsledek hlasování: Pro  13    Proti     0       Zdrželi se   2 
 
Usnesení č.  113/17    bylo schváleno. 
 
 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 
zaslanou členům zastupitelstva města.   
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
následující program zasedání:   
 
 
1. Zahájení 
2. Schválení podání žádosti o dotaci z MŠMT na stavbu „Rekonstrukce krytého 

plaveckého bazénu“ 
3. Různé 
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4. Diskuze 
5. Závěr 
 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  15     Proti     0       Zdrželi se    0 
 
Usnesení č.  114/17      bylo schváleno. 
 
 
 
  

5. Ing. Kubeš – vedoucí odboru rozvoje města  
 
Obsah sdělení: 
 
1. Rekonstrukce krytého plaveckého bazénu ve Vysokém Mýtě 
 
Průvodní zpráva: 
Odbor rozvoje města předkládá investiční záměr stavby „Rekonstrukce krytého plaveckého 

bazénu ve Vysokém Mýtě jako přílohu žádosti o poskytnutí dotace z MŠMT, Program 133 

530 Podpora materiálně technické základny sportu Podprogram 133D 531 Podpora 

materiálně technické základny sportu – ÚSC, SK a TJ. 

Předmětem akce je řešení vnitřních úprav suterénu a přízemí krytého plaveckého bazénu ve 
Vysokém Mýtě včetně řešení interiéru dle požadavků provozovatele a v návaznosti na 
zaměření stávajícího stavu. 
Realizací projektu budou naplňovány cíle Koncepce podpory sportu na období 2016-2025. 
 

Termín realizace: 03.07.2017 - 03.11.2017  

Rozpočet celé akce: 64.889.549,70 Kč bez DPH 

Výše dotace: max. 20 000 000 Kč. 

         

Přílohy: 
Investiční záměr 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

I. podání žádosti o dotaci z MŠMT, Program 133 530 Podpora materiálně technické základny 
sportu Podprogram 133D 531 Podpora materiálně technické základny sportu – ÚSC, SK a 
TJ na akci Rekonstrukce krytého plaveckého bazénu - Vysoké Mýto. 

II. zajištění vlastních nutných finančních prostředků na dofinancování akce Rekonstrukce 
krytého plaveckého bazénu - Vysoké Mýto.  
 
Zodpovídá: Ing. Pavel Kubeš - vedoucí odboru rozvoje města 
Termín:  15.08.2017 

 
 
Výsledek hlasování: Pro 15      Proti     0       Zdrželi se    0 
 
Usnesení č.  115/17    bylo schváleno. 
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6. Různé 

 
Pan Kovařík informoval o průběhu rekonstrukce KPB, zmínil problematiku zvedacího dna. Po 
opakovaných jednáních s dodavatelem byla zvolena varianta nového zvedacího dna, 
zejména kvůli bezpečnosti plavců a záručním podmínkám. 
 

 
 
7.  Diskuse 

 
 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 16.17 hodin. 
 
 
 
 
 
Zapisovatel:   Jitka Kočová                     ………………………….dne ……………….. 
 
 
 
Ověřovatelé:  Mgr. Stanislava Burešová  …....……………………dne …………………. 
      
 
 
                     MUDr. Lubomír Kellner       …………………. ……. dne ………………… 
 
 
 
Starosta:       Ing. František Jiraský          …………………………dne …………………. 
 


